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13.3.2013. Skupština grada-Usvojen 

izvještaj o radu  gradonačelnika i 

Administrativne službe grada 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je  da je Prijedor jedna od rijetkih i 

malobrojnih lokalnih zajednica u BiH koja 

osam godina nema budţetski deficit, sve 

svoje obaveze izmiruje na vrijeme, nema 

presuda koje bi mogle uticati na budţet, 

nikad ne prenosi dugove iz godine u 

godinu, nego, štaviše, svake godine 

ostvaruje budţetski suficit. 

 

 
 

 "Svjedoci smo da se mnoge lokalne 

zajednice nakon posljednjih lokalnih 

izbora suočavaju sa smanjenjem plata, 

otpuštanjem radnika i nemogućnošću 

servisiranja obaveza. U Prijedoru nemamo 

nijedan od tih problema", rekao je Pavić 

odbornicima u Skupštini grada Prijedora. 

 On je istakao da se svim budţetskim 

korisnicima, osim plata, isplaćuju prevoz, 

topli obrok i regres, da plate nisu visoke i 

da je regres minimalan, ali da je redovnost 

neupitna i da nikakva smanjenja primanja 

niti broja radnika nisu planirana. 

 "Ponašali smo se kao dobri domaćini, a to 

znači da trošimo samo prema prioritetu i da 

trošimo samo ono što smo prikupili. 

Pritom, kreditno zaduţenje iznosi osam od 

dozvoljenih 18 odsto u odnosu na budţet", 

kazao je Pavić. 

On je naglasio da je njemački GTZ 

proglasio Prijedor za najbolju lokalnu 

zajednicu u BiH kada je riječ o ambijentu 

za ulaganja i da je u toku nova procjena 

gdje Prijedor očekuje da će se zadrţati na 

prvom mjestu. 

 "Firme sa većinskim stranim kapitalom u 

Prijedoru iz godine u godinu povećavaju 

broj zaposlenih i obim poslovanja. Ovu 

godinu planiramo posvetiti našoj dijaspori, 

ali pogrešno su neki htjeli podijeliti 

investicije na bošnjačke, srpske ili 

hrvatske. U Prijedoru nećete naći nijednu 

jedinu firmu u kojoj rade pripadnici samo 

jednog naroda", poručio je Pavić.  

 

 
  

Prema njegovim riječima, najpozitivnija i 

najvaţnija tendencija u Prijedoru jeste 

smanjenje broja nezaposlenih u prošloj 

godini koje se nastavilo i u prva dva 

mjeseca ove godine. 

 "Tome doprinose i brojni podsticaji iz 

gradskog budţeta sa kojima nastavljamo i 

dalje, a što se tiče odnosa gradskih 

sluţbenika prema graĎanima, tu još uvijek 

ima prostora za poboljšanje. Činovnik 

mora znati da je onaj koji ulazi u ovu 

zgradu u prednosti, a ne onaj koji sjedi u 

ovoj zgradi", istakao je Pavić. 

 On je najavio da će od Vlade Republike 

Srpske traţiti uklanjanje nepotrebnih 

barijera kako bi se preduzetništvo 

nesmetano razvijalo. 
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 "U Prijedoru se dozvola dobije za jedan 

dan, a onda papir koji traţimo od Vlade ili 

od suda, ne moţete dobiti ni za dva 

mjeseca", naveo je Pavić. 

 Govoreći o odnosu republičkog i lokalnog 

nivoa vlasti, Pavić je rekao da se sve više 

obaveza iz raznih oblasti prebacuje na 

lokalne zajednice.  

"Tome se moramo oduprijeti ili taj prenos 

obaveza mora pratiti i prenos materijalnih 

sredstava", kazao je Pavić. 

Skupština grada Prijedora usvojila je 

izvještaj o radu gradonačelnika i 

Administrativne sluţbe grada Prijedora za 

2012. godinu sa 27 glasova za, četiri protiv 

i bez uzdrţanih.  

 
Žene na čelu pet od sedam odjeljenja 

gradske uprave  

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora na 

zasjedanju usvojili su prijedlog 

gradonačelnika Marka Pavića za 

imenovanje načelnika odjeljenja 

Administrativne sluţbe grada. Time je u 

potpunosti završeno u konstituisanje 

lokalnih organa vlasti što ne bi bilo ništa 

neobično da na mjesto pet od ukupno 

sedam načelničkih mjesta nisu došle 

ţene.Da li je to recept za još svjetliju 

budućnost Prijedora ne zna ni sam 

gradonačelnik Marko Pavić koji je istakao 

da svi kandidati imaju  njegovu punu 

podršku za svoj rad. 

"Imenovanja su usaglašena i sa vladajućom 

koalicijom u Skupštini grada Prijedora, a 

većini načelnika se samo produţava 

mandat jer imam povjerenje u tim sa kojim 

sam već  radio i koji se pokazao da se 

moţe nositi sa svim pitanjima koje nose 

svaka od ovih duţnosti", kazao je Pavić 

odbornicima. 

MeĎu onim pripadnicama njeţnijeg pola 

koje su potvrdile svoju načelničku poziciju 

je LJiljana Babić načelnica Odjeljenja za 

društvene djelatnosti koja je istakla da je 

grad Prijedor uvijek vodio računa o 

ravnopravnoj zastupljenosti ţena i 

muškaraca u organima vlasti. 

„Mi smo i u prošlom sazivu imali odreĎeni 

broj ţena, ali ne kao sada. Ja sam prije 

svega za kvalitet, znanje i stručnost u radu 

i mislim da je u ovom trenutku ispoštovan, 

prije svega, ovaj kriterijum“ kazala je 

Babićeva. 

Na načelničko mjesto u Odjeljenju za 

privredu i poljoprivredu izabrana je  

Zinajda Hošić koja je istakla da je ovo 

definitivno priznanje sposobnosti ţena. 

„Pet ţena na načelničkim mjestima je 

formula za uspjeh.Ţene na funkcijama 

imaju tu prednost što im je priroda dala da 

su puno praktičnije, da znaju bolje 

razgovarati i da su za kompromis  i da se, 

bilo koju sluţbu da vode, ponašaju 

domaćinski, kao što vode i svoje 

domaćinstvo“ kazala je Hošićeva koja je i 

do sada bila zapsolena u ovom odjeljenju 

te ističe da će  nastaviti pozitivne korake 

svog prethodnika. 

Slično misli i Jasminka Murselović, od 

juče načelnik Odjeljenja za opštu upravu 

koja u Administrativnoj sluţbi grada 

Prijedora radi već 14 godina. 

„Ţene su prilagodljivije i sposobnije od 

muškaraca, veći borci bez obzira koliko je 

situacija teška ili ne , što će meni biti dobro 

za dalji rad“ kazala je Murselovićeva koja 

ističe da ima nove planove i ideje za koje 

očekuje podršku radnih kolega, a prije 

svega gradonačelnika. 

Da li su odbornici bili zaista uvjereni da je 

ovo nova formula za uspjeh ne znamo 

pouzdano, ali podatak da su svi načelnici 

dobili uglavnom 27 glasova za ,a jedino 

Radan Vukadinović , novi načelnik 

Odjeljenja za stambeno-komunalne 

poslove svih 31 glas odbornika moţda 

dovoljno govori. 

Pored pomenutih za voĎenje ostalih 

odjeljenja imenovani su načelnici  

odjeljenja za finansije Biljana Malbašić, za 

prostorno ureĎenje Mirjana Komljenović i 

za boračko-invalidsku zaštitu Mišo 

Rodić.Načelnici su birani putem javnog 

konkursa na koji se javilo ukupno osam 

kandidata odnosno na samo jedno 

načelničko mjesto konkurisala su dva 

kandidata.Za sekretara Skupštine grada 
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Prijedora imenovan je Ţeljko Škondrić koji 

je tu duţnost obavljao i do sada . 

 

25.3.Ministar zdravlja RS  u  Prijedoru 

 

Ministar zdravlja i socijalne zaštite 

Republike Srpske Slobodan Stanić ocijenio 

je uspješnim model rada ustanova 

zdravstvenog i socijalnog sektora u 

Prijedoru. 

 "Ove ustanove u Prijedoru zadovoljavaju 

standarde broja i strukture zaposlenih i 

racionalno troše sredstva", rekao je Stanić 

novinarima u Prijedoru, nakon razgovora 

sa rukovodstvima gradske uprave i 

zdravstvenih i socijalnih ustanova.  

On je najavio da će taj model koristiti u 

pripremi većih sastanaka koji će uslijediti, 

a koji će biti organizovani za bolnice, 

domove zdravlja, privatne i socijalne 

ustanove.  

 

 

"Sve to treba da izrodi odreĎene mjere jer 

je kolektivna pamet jača od pojedinačne", 

rekao je Stanić, ističući da su prioriteti 

pacijenti, funkcionisanje institucija i plate 

zaposlenima.  

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izrazio je zadovoljstvo što je resorno 

ministarstvo povoljno ocijenilo rad 

prijedorskih zdravstvenih i socijalnih 

ustanova, čije poslovanje ima mjesta za 

poboljšanje, ali nije uzrokovalo nikakvu 

nestabilnost.  

"Zalaţemo se za što bolju zdravstvenu 

zaštitu, ali na način da graĎane i privredu 

zaštitimo od novih izdvajanja. Zatraţio 

sam od ministra da se u Prijedoru nastavi 

projekat porodične medicine i da se 

prioritet da sluţbi hitne pomoći, koja je u 

najvećem zaostatku", dodao je Pavić.  

Pavić je naglasio da Ministarstvo mora 

voditi računa o ravnomjernom izdvajanju 

za cijelu Srpsku, kako bi svi njeni graĎani 

bili u ravnopravnom poloţaju kada je riječ 

o zdravstvenoj zaštiti.  

"Ni Vlada, ni ministarstva ne treba da 

donose odluke i akte koji traţe veća 

izdvajanja lokalnih zajednica za pruţanja 

usluga, jer lokalne zajednice nisu u stanju 

da nose novi obaveze, a takve namjere 

postoje u posljednje vrijeme", poručio je 

Pavić.  

 

Doobukom do posla  

 

 Polaznicima projekta "Pomoć za 

samopomoć", kojeg su finansirali grad 

Prijedor i njemačka fondacija "Wings of 

Hope", uručeni su  sertifikati o uspješno 

završenoj praktičnoj obuci kod 

poslodavaca odabranih putem javnog 

konkursa.Vršilac duţnosti načelnika 

Odjeljenja za privredu i poljoprivredu 

grada Prijedora Boro Vojvodić rekao je da 

je cilj projekta da se mladi nezaposleni 

ljudi dokvalifikuju za odreĎene poslove. 

"Obuka je trajala šest mjeseci i svakom 

poslodavcu, koji je primio na obuku mlade 

ljude, isplaćeno je 1.200 evra za taj period, 

a uglavnom se radilo o proizvodnim 

djelatnostima", rekao je Vojvodić.  

 

 
 

On je dodao da će ovi mladi ljudi 

najvjerovatnije ostati da rade kod 

poslodavaca kod kojih su i bili na obuci, 

što, kako je naglasio, i jeste glavni cilj 

ovog projekta.  
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Koordinator projekta "Pomoć za 

samopomoć" Elvir Čaušević rekao je da se 

ovaj projekat realizuje u BiH u devet 

regiona od kojih su tri u Republici Srpskoj 

- Foča, Prijedor i Srebrenica. 

"Cilj projekta je da se pomognu ne samo 

polaznici nego i poslodavci, da se da 

prilika ljudima od 18 do 35 godina koji 

aktivno traţe posao da se uz mentorstvo 

proĎu sadrţajnu praktičnau obuku i ostanu 

kod tih poslodavaca u radnom odnosu ili 

da budu konkurentni na trţištu rada", 

kazao je Čaušević. 

 Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić i 

Čaušević potpisali su ljetos ugovore sa šest 

poslodavaca koji su bili spremni primiti 

osam nezaposlenih Prijedorčana na 

doobuku u okviru projekta „ Pomoć za 

samopomoć“, ali je jedan od polaznika u 

meĎuvremenu odustao. 

 U projekat "Pomoć za samopomoć" od 

2005. godine do danas Ministarstvo 

spoljnih poslova NJemačke, lokalne 

zajednice u BiH i poslodavci uloţili su 

500.000 evra, a 345 mladih ljudi širom 

BiH prošlo je doobuke koje su trajale od 

šest mjeseci do dvije godine.  

 

Javni konkurs za nagrade i priznanja 

 

Komisija za nagrade i priznanja Skupštine  

grada Prijedora raspisala je javni poziv 

kojim se pozivaju svi zainteresovani  

predlagači , pojedinci , preduzeća, 

ustanove i drugi subjekti   da dostave svoje 

prijedloge za dodjelu nagrada i priznanja 

povodom 16. maja Dana grada Prijedora. 

Odluka o nagradama i priznanjima  

predviĎa kao nagrade i priznanja plaketa 

grada kao najviše javno priznanje grada, 

povelju počasni graĎanin grada  Prijedora i  

nagradu grada za posebno vrijedne 

rezultate koji doprinose razvoju grada u 

raznim područjima stvaralaštva. 

Za dodjelu nagrada utvrĎeni su osnovni 

kriterijumi, a izmeĎu ostalih  izuzetan 

doprinos u razvoju grada , rad i zasluge  u 

izgradnji,u stvaranju i njegovanju odnosa i 

tradicija sa drugim lokalnim zajednicama, 

postignuti izuzetni rezultati u 

privreĎivanju, osvajanju novih tehnologija, 

tehničkih unapreĎenja, inovatorstva i 

racionalizacije, izuzetna ostvarenja i 

rezultati u oblasti obrazovanja, nauke, 

kulture, umjetnosti, sporta i fizičke kulture.             

Nagrade i priznanja mogu se dodjeljivati 

pojedincima, preduzećima, ustanovama i 

drugim subjektima. Rok za podnošenje 

prijedloga  , uz detaljno obrazloţenje kojim 

se potvrĎuje ispunjenje uslova  za 

dobijanje odreĎene nagrade , je 31. mart, a 

nakon provedene procedure pomenute 

nagrade i priznanja biće uručene  16. maja  

na Svečanoj akademiji povodom Dana  

grada. 

 

   I dalje podrška Nansen dijalog centru 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

najavio je da će grad i ubuduće podrţavati 

Nansen dijalog centar i saraĎivati sa 

Nansen akademijom iz norveškog grada 

Lilehamera jer je to od interesa za graĎane 

Prijedora. 

"Zahvalni smo za ulogu Nansen mreţe u 

jačanju komunikacije meĎu ljudima, ne 

samo u našem gradu već i u drugim 

gradovima u BiH. Akademija u 

Lilehameru i Nansen dijalog centar 

omogućili su mnoge kontakte i poboljšali 

komunikaciju u mnogim oblastima - meĎu 

mjesnim zajednicama, meĎu ljudima i 

meĎu školama", rekao je Pavić novinarima 

u Prijedoru nakon razgovora sa osnivačem 

Nansen dijalog mreţe u BiH Stajnarom 

Brinom.  

 

 

On je naveo da je od izuzetnog značaja što 

Prijedor ima Nansen dijalog centar 
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posredstvom kojeg je više od stotinu 

graĎana boravilo u Lilehameru radi 

unapreĎenja kulture dijaloga.  

„Dijalog nasuprot konfliktu doprinosi 

stišavanju tenzija i podrţaćemo i ubuduće 

projekte koji vode unapreĎenju ţivota 

naših graĎana", dodao je Pavić.  

Osnivač Nansen dijalog mreţe u BiH 

Stajnar Brin naglasio je da ova mreţa nije 

dio meĎunarodne zajednice u BiH, ali da 

jeste organizacija koja radi na poboljšаnju 

odnosa i savladavanju granica meĎu 

ljudima. 

"Nastavićemo stimulisati dijalog meĎu 

različitim ljudima ovdje, ali i prenositi 

svojim sugraĎanima ono što naučimo 

ovdje. Dijalog je sredstvo koje je potrebno 

svuda: i u porodici, i na radnom mjestu, i u 

lokalnoj zajednici, a, posjećujući Prijedor i 

susjedni Sanski Most u posljednje tri 

godine, lijepo je vidjeti napredak", rekao je 

Brin.  

U Norveškoj ţivi više od 15.000 ljudi iz 

BiH koji, prema Brinovim riječima, daju 

poseban čar ovoj zemlji, a mnogi ljudi iz 

Lilehamera posjetili su BiH učestvujući u 

odličnoj razmjeni u oblasti kulture.  

Projekat Nansen dijalog centra Prijedor, 

koji za cilj ima poboljšanje interetničke 

komunikacije i saradnje u prijedorskoj 

regiji, finansira Ministarstvo inostranih 

poslova Norveške. 

 

Konkurs za finansiranje projekata NVO 

 

Gradska uprava Prijedor raspisala je javni 

konkurs za sufinansiranje ili finansiranje 

najpovoljnijeg projekta nevladinih 

organizacija u iznosu do 60.000 KM. 

Konkurs se raspisuje za najpovoljniji 

projekat u oblasti zapošljavanja, 

poljoprivrede, privrede, turizma, zdravstva, 

obrazovanja, kulture, socijalne zaštite, 

ekologije, ljudskih prava, jačanja 

demokratskog društva i razvoja sporta. 

Vršilac duţnosti načelnika Odjeljenja za 

društvene djelatnosti LJiljana Babić rekla 

je da zainteresovana lica prijave mogu 

podnijeti u opštinskom odjeljenju za 

društvene djelatnosti do 22.marta.  

 

Krpljenje udarnih rupa 

 

Na gradskim  saobraćajnicama   u 

Prijedoru počeli  su radovi na krpljenju 

rupa koji predstavljaju ozbiljne probleme 

svim učesnicima u saobraćaju.Vršilac 

duţnosti načelnika Odjeljenja za 

stambeno-komunalne  poslove Radan 

Vukadinović potvrdio je da je riječ o 

privremenoj sanaciji ulica i lokalnih 

puteva. 

 

 
 

„Zima nije bila oštra, ali su veće 

temperaturne razlike i  mjere  i materijali 

kojima smo se  borili protiv poljedice , 

prouzrokovale  veliku štetu na 

saobraćajnicama. Gotovo da nema ulice 

koja nema udarnih rupa tako da se nadamo 

da ćemo uz povoljne vremenske uslove u 

narednih nekoliko dana  sanirati  

najkritičnija mjesta, kazao je Vukadinović. 

On je dodao da se privremeno  interveniše  

sa hladnom asfaltnom masom, gambitom 

na najkritičnijim mjestima kako oštećenja 

na kolovozu  ne bi dovela do daljeg  

ugroţavanja saobraćaja, a da će se pravim 

radovima na rekonstrukciji i sanaciji putne 

mreţe krenuti početkom aprila ,a prema 

Godišnjem planu odrţavanja, zaštite, 

rekonstrukcije i izgradnja lokalnih puteva i 

ulica na području grada koji treba da 

usvoje odbornici Skupštine grada.Radove 

na privremenoj sanaciji udarnih rupa na 

prijedorskim ulicama izvodi banjalučko 

preduzeće „Vučković“. 
 

___________________ 

 

Izdavač: Grad  Prijedor 


